

Møde; Brugerrådet i Lysningen

Dato: 07.11.2024

Sted: Lysningen, mødelokale 3

Deltagere i mødet:

Hans Christian Andersen (OGF), Nicolaj Schrøder (OGF), Vicki Svarre Pedersen (AFH), Michael Knudsen (AFH), Lars Stentoft (direktør), Ole Brandt Pedersen (kultur & udvikling), Stine Bohnstedt, (leder af Lysningen), Thomas Maroti Antunes (kultur og fritid)

Afbud: Kasper Vissing (AFH), Brian Andersen (VAM), Sonja Stigsen (VAM)

Referent: Ole, Stine og Thomas

Referat:	Opfølgning / i proces
Hvad fungerer:	
<ul style="list-style-type: none"> - Relationerne er blevet styrket imellem brugerne i Lysningen - Badminton og atletik kan godt være der sammen - God rengøringsstandard - Brugerne er glade for gulvet i hallerne - Det bliver bedre dag for dag 	
Hvad fungerer ikke?	
<ul style="list-style-type: none"> - Skiltning kan opgraderes – specielt for at udehold kan finde rundt. 	Thomas, Stine og Martin Olesen har aftalt et møde d. 28. nov. vedr. skiltning og, hvordan vi håndterer, at Lysningen flere steder har en mangelfuld skiltning.
<ul style="list-style-type: none"> - Logistik omkring omklædningsrum – tavle, gerne whiteboard indtil vi har en digital løsning. 	Thomas opsætter en tavle ved indgangen til Lysningen som guider udehold og hjemmehold til omklædningsrum samt tidspunkt for kampe og placering. Thomas fortsætter med dette indtil vi har en mere permanent (og digital) løsning.
<ul style="list-style-type: none"> - Kommunikation. Struktur, meddelelser fra Thomas til brugerrådet/brugerne. Korte og faktuelle. Vi skal undgå de lange mailtråde. Brugerrådet efterspørger mere gennemsigtighed og viden om status på aktuelle fokuspunkter. 	<p>Thomas tager feedback til efterretning. Det er vanskeligt helt at undgå (lange) mailtråde når der er mange personer koblet på en mail CC.</p> <p>Thomas bruger følgende logik i sin kommunikation via mail: Modtagerfelt = den person mailen drejer sig om (og forventes at kunne svare). CC = de personer som skal orienteres om mailen (og ikke forventes at svare).</p>

- Flere møder om praktik. Møde hver måned.	Thomas foreslår følgende møder i foråret 2025: - Mandag d. 13. januar kl. 19.30 - Mandag d. 17. februar kl. 19.30 - Mandag d. 17. marts kl. 19.30 - Mandag d. 7. april kl. 19.30 - Mandag d. 12. maj kl. 19.30 - Mandag d. 16. juni kl. 19.30 Mødet med direktør Lars Stentoft i januar er endnu ikke fastsat.
- Behov for flere bænke i omklædningsrummene (kapacitet ift. antal personer).	Thomas har d. 12. nov. afholdt et møde med Vines Erhvervsmøbler ift. flere bænke i omklædningsrummene og får efterfølgende et tilbud fra Vines. Indkøb afklares med Kultur og Udvikling.
- Låste omklædningsrum	Er løst ved at personale i Lysningen dagligt tjekker om omklædningsrummene er låst op inden fritidsbrug kl. 16.00. Omklædningsrummene er aflåst i skoletiden.
- Udsigtshullet i den store hal	Når stilladset fjernes, afmonteres bordpladen og møblerne fjernes således at gelænderet og sikkerheden omkring det vil svare til de øvrige gelændere i huset. Vi har afgivet ønske om lukning eller anden løsning på udsigtshullet til bygherre. Så længe at hullet ikke er lukket vil der ikke være møbler i rummet og de sikkerhedsmæssige krav er dermed overholdt.
- Skabe i kælderen.	Vines har været forbi Lysningen og målt op ift. deres skabsløsning i stål (H: 2000mm B: 1000mm, D: 600mm) – skabene står ovenpå hinanden 2 og 2 og kan aflåses individuelt. Der kan stå 12 skabe i indgangspartiet ved boldbanerne og 14 skabe imellem de to første søjler overfor omklædning 5 + 6. Vi afventer et tilbud fra Vines. Indkøb afklares med Kultur og Udvikling.
- Solafskærmning, 3 vinduer i multihallen	Vi er i gang med at indhente et tilbud på dette. Finansiering afklares med Kultur og Udvikling.
- Spejle	Monteres i uge 47
- Kanter ved springgrav	Ifølge TopSport er gulvet og rillerne imellem gulv og springgrav lavet som det skal være.

- Adgang til rengøringsrum	Der er givet lov til at foreningerne må bruge dette rum – der er dog smæklås på døren så vi vil undersøge om den kan skifte ud så døren ikke låser.
- Fondsansøgninger, Brugerrådet oplever uklar kommunikation	Thomas orienterer om arbejdet med fondsansøgninger ved de kommende Brugerrådsmøder. Pt. er der ansøgt midler til kulturprojekter. Evt. ønsker til fundraising kan drøftes ved de kommende brugerrådsmøder.
- Brugerrådet efterspørger mere ligevægt mellem brugerne i Lysningen på foreningsniveau – det er vigtigt at de øvrige foreninger ud over AFH og OGF er aktive og bidrager med frivillige.	Problemstillingen kan adresseres ved de kommende Brugerrådsmøder.
- Afklaring af, hvor der må hænge reklamer i hallerne	Thomas foreslår et møde mellem foreningerne og Carsten fra T/S hvor vi finder nogle egnede placeringer og får T/S til at hænge dem op. Dato følger.
- Afklaring af, hvordan opgaver ved T/S nemt kan bestilles.	T/S har opsat plakater i alle haller ved en QR-kode som kan scannes, og som leder brugeren ind på en side, hvor problemet kan beskrives overfor T/S.
- Adgang til Lysningen i weekender	Lysningens hoveddør og bagdør (ved boldbaner) er nu åben fra kl. 07.30 i weekenderne. Dørene lukker selv sidst på eftermiddagen medmindre, at der er aftalt aktivitet (kampe/stævner mm.) som varer længere tid.
- Lydanlæg i hallen	Der er indgivet et ønske om dette til bygherre. Vi afventer svar om dette inden vi igangsætter en proces med fundraising.
- Opbevaring / depot	De ekstra skabe til foreningerne skal placeres sammen med de eksisterende skabe. Michael Knudsen arbejder på et indretningsforslag fra foreningerne som kobles sammen med de ønsker som Thomas og Lysningens øvrige brugere har til depotplads og indretning.
- Plan for alarm	Der arbejdes på en alarmliste som kan sendes ud til jeres brugere når vi er klar til det.
- Skraldespande i hallerne	Der opsættes skraldespande i multihallen og i den store hal.

- Hjertestarter	Ledelsesteamet i Lysningen skal afklare behovet for en ekstra hjertestarter. Møde om dette d. 14. nov.
-----------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------